
Zápisnica zo zasadnutia výboru  

Slovenskej angiologickej spoločnosti (S.A.S.) 

 
Dátum: 24.2.2021, 17.00 hod. 

Miesto: on-line stretnutie výboru  

 

Zúčastnení:  

Doc. MUDr. Juraj Maďarič, PhD., MPH. – prezident SAS 

členovia výboru: Doc. MUDr. Denisa Čelovská, PhD., MUDr. Katarína Dostálová, PhD. MPH., MUDr. 
Andrej Džupina, PhD., MBA. MUDr. Patrik Jakubek, MUDr. Dáša Kmecová, PhD, MUDr. Miroslav Širila,  
MUDr. Ivar Vacula, PhD., MUDr. Ewald Ambrózy, PhD. 

členovia dozornej rady: MUDr. Eva Bojdová, MUDr. Ľubomír Fľak, PhD., MUDr. Iveta Kopalová 

predseda sekcie intervenčnej angiológie SAS: MUDr. Ľubomír Špak, MPH. 

zapisovateľ: MUDr. Ľ. Fľak, PhD. 

 

Program:  

Privítanie účastníkov prezidentom S.A.S., predstavenie programu schôdze výboru a následne jeho 
schválenie. 

Body programu:  

1) Otvorenie 
2) Výsledky volieb do Výboru S.A.S. SLS a voľba funkcionárov výboru S.A.S. 
3) Výsledky volieb do Dozornej  rady S.A.S. SLS 
4) Príprava XXIX. kongresu S.A.S. SLS 
5) Rôzne 

 

K bodu programu č.2: Výsledky volieb do Výboru S.A.S. SLS a voľba funkcionárov Výboru S.A.S. 

Členovia výboru elektronickým tajným hlasovaním pomocou aplikácie volili do jednotlivých funkcií 
výboru S.A.S. SLS nasledovne: 



Prezidentom S.A.S. pre nasledujúce volebné obdobie bol zvolený doc. MUDr. Juraj Maďarič, PhD. 
počtom hlasov 9.  

Voľba vedeckého sekretára: MUDr. Vacula, PhD. 6 hlasov, doc. MUDr. Čelovská, PhD. 3 hlasy.  
Vedeckým sekretárom bol zvolený MUDr. Ivar Vacula, PhD. 

Voľba viceprezidenta: doc. MUDr. Čelovská, PhD. 7 hlasov, MUDr. Širila 2 hlasy. Viceprezidentkou bola 
zvolená doc. MUDr. Denisa Čelovská, PhD. 

Voľba pokladníka: MUDr. Širila 7 hlasov, MUDr. Ambrózy, PhD. 1 hlas, MUDr. Džupina, PhD., MBA 1 
hlas. Pokladníkom SAS SLS bol zvolený MUDr. Miroslav Širila.  

K bodu programu č.3:  Výsledky volieb do Dozornej  rady S.A.S. SLS 

Prezentované boli výsledky volieb do Dozornej rady (DR) S.A.S SLS. Novozvolení členovia DR zvolili za 
predsedu DR S.A.S. MUDr. Evu Bojdovú.  

K bodu programu č.4:  Príprava XXIX. kongresu S.A.S. 

Doc. Maďarič uviedol tému kongresu S.A.S. v termíne 23.-25.9.2021. Členovia výboru a dozornej rady 
jednomyseľne vyjadrili preferenciu organizovať kongres S.A.S. zatiaľ formou prezenčnou, len v prípade 
zlej epidemiologickej situácie virtuálne, resp. formou hybridnou s možnosťou prítomnosti aktívnych 
účastníkov v mieste kongresu. Sekretárka S.A.S. informovala, že rezervované sú všetky relevantné 
hotely a zaplatené zálohy z roku 2020 sa presunuli na rok 2021. V ďalšej diskusii boli prerokované: 

- Harmonogram príprav kongresu: Výbor S.A.S. sa zhodol na harmonograme 
prípravy nasledujúceho kongresu nasledovne: od 15.3.2021 – zasielanie abstraktov (ich 
prijímanie a evaluácia), od 15.3.2021 – registrácia na pasívnu účasť, 31.5.2021 – ukončenie 
zasielania abstraktov, 31.5.2021 – ukončenie prihlasovania vystavovateľov, 03.09.2021 – 
ukončenie registrácie on-line. 

- Pripravovaný program: vychádza z programu plánovaného v roku 2020. Členom výboru S.A.S. 
sa rozpošle plánovaný program z roku 2020, posúdia sa témy a bude snaha ponechať maximum, 
vrátane workshopov. Bola zhoda na pridaní bloku venujúcemu sa COVID 19 
a tromboembolickým príhodám. Dr. Dostálová informovala o žiadosti Slovenskej 
obezitologickej asociácie o spoluprácu, v tejto súvislosti bola diskutovaná forma preventívneho 
bloku v programe kongresu. Doc. Čelovská odporučila do preventívneho bloku zameraného na 
boj proti ateroskleróze v ére COVID-19 ochorenia aj ostatné ESC/EAS odporúčania pre 
manažment dyslipidémií. 

- Dr. Špak navrhol presunúť do programu oba minulý rok plánované intervenčné bloky. 
- Pozvaní hostia: diskutované boli možnosti oslovenia hostí pozvaných minulý rok, resp. podľa 

aktuálnych návrhov zváženie iných zahraničných hostí. Z domácich hostí tradične pozvať 
zástupcu SSCCH.    

- Sprievodný program: Dr. Vacula overí dostupnosť hudobného hosťa z minulého roku. Je v pláne 
ponechať i nordic walking. Sekretárka SAS bola poverená zistiť tohtoročných jubilantov z radov 
S.A.S., kde by sa mohli zvažovať udelenia ocenení za prínos v angiológii.  

K bodu programu č.5:  Rôzne 

Predstavený plán aktivít S.A.S. na budúci rok (reprezentácia na odborných podujatiach).  



Doc. Maďarič navrhol vrátiť sa k organizovaniu stretnutí mladých angiológov, v závislosti od 
epidemiologickej situácie. 

Dr. Džupina informoval o zrušení lymfologického kongresu v májovom termíne, plánuje sa náhradný 
termín na jeseň, alebo lymfologický blok na kongrese S.A.S.  

Dr. Dostálová informovala o spolupráci so spoločnosťou praktických lekárov – účasť členov S.A.S. na 
ich kongrese. Potrebné poslať abstrakty. 

Doc. Maďarič informoval o útlme prác na témach zadaných MZ SR (štandardné dg. a th. postupy, 
preventívne postupy). 

Dr. Vacula informoval, že kategorizačná komisia MZ SR schválila možnosť preskripcie vysokodávkových 
statínov (atorvastatín 40-80 mg, rosuvastatín 40 mg) pre angiológov. Malo by to byť možné od 
1.4.2021. Prezident S.A.S. poďakoval Dr. Vaculovi za tento pozitívny výsledok. 

Dr. Vacula a Dr. Džupina informovali o aktuálnej situácii v zmenách úhrad NOAK po vstupe generík 
rivaroxabanu na trh. 

Doc. Maďarič informoval, že Aktualitám v cievnej medicíne na webe S.A.S. bolo pridelené ISSN číslo, 
čím budú môcť byť odborné príspevky vykazované ako publikačná aktivita. Redakčná rada bola 
zostavená z doposiaľ prispievajúcich autorov. 

Sekretárka S.A.S. Mgr.Nemcová informovala, že od 30.11.2020 sú účinné nové stanovy SLS a je 
potrebné skontrolovať/upraviť vnútorný poriadok S.A.S., aby bol v súlade s týmito novými stanovami. 
Dokumenty budú zaslané na kontrolu a úpravy členom dozornej rady S.A.S. 

Dr. Jakubek otvoril diskusiu o potrebe vytvorenia sekcie alebo pracovnej skupiny ambulantných 
angiológov, ktorá by sa venovala problémom a potrebám ambulantných angiológov. Dr. Vacula uvítal, 
že je snaha o presadzovanie požiadaviek ambulantných lekárov, ale upozornil na menšiu silu takejto 
sekcie/pracovnej skupiny pri rokovaní s ministerstvom zdravotníctva alebo poisťovňami oproti sile 
výboru či hlavného odborníka MZ SR. Uvítal aktivitu na poli ambulantných lekárov, ale preferuje hľadať 
jednoduchšiu formu. Doc. Maďarič navrhol, aby Dr. Jakubek (ako nový člen výboru S.A.S.) pred 
vytváraním tejto sekcie sledoval fungovanie výboru, prinášal návrhy zlepšujúce potreby ambulantných 
angiológov (bol prostredníkom medzi ambulantnými angiológmi a výborom S.A.S.) a ich presadzovanie 
výborom s následnou iniciáciou vzniku sekcie alebo pracovnej skupiny podľa z toho vyplývajúcich 
potrieb. Dr. Dostálová navrhla ako jednu z prvých aktivít vytvorenie prednáškového bloku 
ambulantných angiológov na kongrese S.A.S. Dr. Kmecová návrh Dr. Jakubeka podporila. Dr. Širila 
sčasti návrh podporuje, ale treba premyslieť výhody a nevýhody takejto sekcie vo vnútri S.A.S. Doc. 
Maďarič poukázal na význam terajších sekcií – interdisciplinárny charakter lymfológie, potreba 
postupného presadzovania intervenčnej angiológie na poli endovaskulárnej medicíny. Naopak, 
ambulantní angiológovia sú hlavnou zložkou angiológie, nie okrajovou, ktorá by mala byť nútená hľadať 
priestor na aktivity formou sekcie. Treba len všetky potrebné témy prinášať a reálne ich spoločnými 
silami riešiť a presadzovať. MUDr. Jakubek bol oboznámený so zakotvením fungovania sekcií 
v Organizačnom poriadku S.A.S., kde sú konkrétne podmienky vzťahujúce sa k vytvoreniu a fungovaniu 
sekcie, ako sú minimálny počet členov, organizačná štruktúra s výborom, dozornou radou sekcie, ročné 
správy, pravidelné voľby.  

Dr. Širila ako člen sekcie intervenčnej angiológie upozornil na výzvu zo strany ÚDZS na nové 
pripomienkovanie pripočítateľných položiek výkonov a ŠZM v oblasti intervenčej angiológie. Vyjadril 
potrebu zvýšenia aktivity sekcie aj v tejto oblasti, potrebu zistenia počtu členov a  realizáciu volieb do 



výboru a dozornej rady sekcie. Výbor poveril MUDr. Širilu v kooperácii s predsedom sekcie MUDr. 
Špakom a so sekretárkou S.A.S.  zistením členstva a záujmu o členstvo v sekcii intervenčnej angiológie 
a v kooperácii s dozornou radou S.A.S stanovením potrebného termínu volieb do výboru a dozornej 
rady sekcie a zabezpečením ich realizácie.   

Termín ďalšej schôdze výboru SAS: ak on-line tak 19.5.2021 o 17. hod, alebo osobné stretnutie – 
výjazdové zasadnutie 21.-22.5.2021, Hotel Kaskády Sliač.  

  Doc. MUDr. Juraj Maďarič, PhD., MPH.         MUDr. I. Vacula, PhD.    

prezident S.A.S. SLS vedecký sekretár S.A.S. SLS 

        Doc. MUDr. D. Čelovská, PhD.              MUDr. E. Bojdová 

 viceprezident S.A.S. SLS   predseda dozornej rady S.A.S. SLS 

V Bratislave 24.2.2021       Zapísal: MUDr. Ľubomír Fľak, PhD. 


